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To: 1.

,
BE. (EAE 1. @minvws.nl]

Co: 5.1.2e

From: 5.1.2e )

Sent: Sat 1211 2/2020 9:26:06 AM
Subject: RE: corona-kosten

Received: Sat 12/12/2020 9:26:06 AM

Ah zo bedoel je. Je hebt bestuurlijk wel een indiener nodig ja. Zo staat het in wpg besluit zag ik. (In toekomst misschien de

dpg of de ggd organisatie in de wet vastleggen hiervoor?).

Qua controle: [EXEheeft een acc protocol opgesteld voor deze geldstromen. Dat is in gemeenteland een behoorlijke controle

hoor.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 11 dec. 2020 9:25 PM

Kopie: A

Onderwerp: RE: corona-kosten

We willen dat de vz vr een bewuste afweging maakt welke kosten gedeclareerd worden (of het echt nodig is).

Vnendelyjke groeten,

Directie Publicke Gezondheid

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

T.0A

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: EEE) EER EER Gunso

Datum: ehag 1 romgo 8: 01 PM
Aan: ) @minvwsnl>

Kopie: ) minvws.nl>

On derePp:RE: corona-kosten

Hoe bedoel je willen we eigenlijk niet?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 11 dec. 2020 7:25 PM

Kopie: 7

Onderwerp: RE: goronalnsten

Hoi
J
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Volgens mij is dat een misverstand. Btw-problemen ontstaan alleen door de geldstromen, met door het doorzenden van

declaraties. Dus ik snap dat de betalingen rechtstreeks moeten.

Die route via de VR is gekozen vanwege de wettelijke opdrachten. En we doen verder nauwelijks aan controle omdat we

mede-overheden vertrouwen. Ik snap het praktische idee om het puur administratief te beschouwen, maar dat willen we

eigenlyk met.

Vriendelijjke groeten,

Directie Publieke Gezondheid

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

T. 0A ED

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEEBEE | 5.1.2e ) JEN @minvws.ol>
Datum: vrijdag 11 dec. 2020 7:08 PM

Kopie: LE (RARE) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: corona-kosten

Hoi

Ik zou dit praktisch houden. doel is te zorgen dat die actizclubs ook kosten kunnen declareren.

Aanvliegroute (ti besluit was al genomen voor ggden en actiz org’s. Nu nog techn adm route aanpassing. En
benadrukken dat dit eenmalig 1s. (er is veel gevoeligheid ivm evaluatie wvr). We hopen dat u hier ook weer uw meewerking
aan kunt verlenen.

Benadrukken dat het Administratief rechtstreeks van ons aanjgz loopt.

Die orgamisaties werken voor gemeenten waar zij ook weer van zijn, ik zou het als administratieve route uitleggen, als we

via dpg laten doen ontstaan er btw problemen dus dat kan ook niet.

Dank!

Gr

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 11 dec. 2020 6:29 PM

Kopie: i;

Onderwerp: RE: corona-kosten



993659

Ja, het informeren gaat wel lukken. Moeten we het niet ook nog vragen aan de voorzitters?

Z1j moeten nu bestuurlijke verantwoordelijkheid nemen voor declaraties van organisaties waar zij niks mee te maken

hebben. Waarschijnlijk kennen ze de directeuren van de JGZ niet eens. Dat zal de reden zijn waarom iemand bedacht heeft

de declaraties via de GGD-directeuren te laten lopen (de JGZ-medewerkers hebben wsch in opdracht of onder

verantwoordelijkheid van de GGD covid-werkzaamheden gedaan).

Vnendelijke groeten,

Directie Publieke Gezondheid

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

T. osIEEE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 11 dec. 2020 5:57 PM

Aan: IEEBE (SE)ENE0 minsn>
Onderwerp: FW: corona-kosten

Jou vergeten;-(

[5120 [oFjou gevraagd om weer de vz veiligheidsregio/beraad te informeren hierover. In brief zie ik al staan dat ze veiligheidsberaad een afschrift

r1gt maar jij weet beste hoe je hen kunt informeren.

Gr

actiz.nl>; EES. EXER <E-R-1 @ggdghor.nl>; @vng.nl>; BEE
FEELIN minvwsn>; BRE, BEES.

(RES
A @minvws.nl><a @minvws.nl=>; !

Onderwerp: RE: corona-kosten

Best 1 anderen,

Ik heb de mdruk dat er sprake is van een misverstand.

In een verlag van het BT JGZ van 11 november jl vonden wij nl terug dat daar heeft aangegeven 'om de meerkosten via de DPG van de

desbetreffende regio. via de voorzitter van de Veiligheidsregio. aan te laten bieden aan VWS'. Dit is echter niet nodig, sterker nog. dit is niet de

bedoeling.

We kiezen dezelfde route voor de jgz organisaties als voor de GGDen, dat betekent het volgende:
- bedoeld is dat de route van de afhandeling gelijk is aan die van de GGD'en niet dat vergoeding via GGD'en loopt.
- De voorschotten worden rechtstreeks aan de JGZ-instellingen betaald en niet aan de GGD'en.

- dat betekent dat de jez organisatie de kostendeclaratie zelf bij de vz veiligheidsregio in kan dienen en niet via de DPG, dat voorkomt dan ook het

probleem watIER cr

- de voorzitter van de veiligheidsregio ondertekent de aanvraag/het format en stuurt dat naar VWS.

- BTW-verplichting is niet van toepassing. De financiering loopt rechtstreeks naar de jgz-instellingen en niet via de GGD.

Dit is ook in de conceptbrief opgenomen. zie bijgaand.
Zoal ook in de brief vermeld: wij zullen zorgen dat de vz veiligheidsregio's worden geinformeerd zodat zij de kostenoverzichten van de jgz-en
verwachten. Daarbij zullen we nogmaals benadrukken dat dit een eenmalige situatie is wegens Covid die om een pragmatische oplossing vraagt en

waarbij het niet de bedoeling is deze routes langer te laten voortduren.

Ik hoop dat dit de boel oplost. Wij zullen de brief dan volgende week nog uitsturen.

Hartelijke groet en een fijn weekend allemaal!
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